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Protokół nr V/19

V Sesja Rady Gminy Ornontowice

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2019 o godz. 16.00, a zakończono o godz. 17.35 tego samego dnia.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.
Obecni:
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Adam Widenka
15. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  powitał  obecnych  na  sesji  radnych  oraz  pracowników  Urzędu  Gminy,
stwierdzając,  że  na  ustawowy  stan  15-tu  radnych  obecnych  jest  15-tu  radnych,  wobec  czego  sesja  jest
prawomocna.

2. Uwagi do porządku obrad.
W związku z koniecznością podjęcia projektu uchwały w sprawie  przyjęcia do realizacji zadania Powiatu
Mikołowskiego: „Wymiana nawierzchni chodnika w Ornontowicach przy ul. Zwycięstwa”, Przewodniczący
przeprowadził  głosowanie w sprawie zmiany kolejności uchwał w porządku obrad tj.  w punkcie 9 (w/w
projekt uchwały będzie znajdował się pod podpunktem c)

Głosowano w sprawie: zmiany kolejności uchwał w porządku obrad

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Zmiana kolejności uchwał w porządku obrad została wprowadzona jednogłośnie.

Kolejno Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad.



Głosowano w sprawie: zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W  przedmiotowym  punkcie  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  głosowania  nad  przyjęciem  protokołu
Nr IV/19 z sesji, która odbyła się dnia 24.01.2019 r.

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Protokół Nr IV/19 z sesji, która odbyła się dnia 24.01.2019 r., został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

4. Ocena stanu funkcjonowania komunikacji publicznej w Gminie oraz propozycje zmian.
Ocena stanu funkcjonowania komunikacji publicznej w Gminie oraz propozycje zmian została przedstawiona
przez Panią Justynę Sittek-Goj – Naczelnik WŚPiGG, która poruszyła sprawy związane z:

• środkami finansowymi przeznaczonymi na komunikację w roku bieżącym,
• ilością podpisanych umów związanych z funkcjonowaniem komunikacji,
• jakie  linie  autobusowe  działają  obecnie  na  terenie  Gminy  i  ilość  wykonywanych  przez  te  linie

kursów,
• ilością przystanków znajdujących się na terenie Gminy,
• planowanymi zmianami,
• uruchomieniem bezpłatnej komunikacji,
• bezpłatnym przejazdem dzieci w wieku 7-16 lat.

5. Sprawozdanie przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami.
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych posiedzeń Komisji, które      
odbyły się w miesiącu lutym br. Do przedstawionych protokołów nie wniesiono uwag.

6. Sprawozdanie przewodniczącego Klubu Radnych „Dla Ornontowic” z prac Klubu między sesjami.
Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Ornontowic” przedstawił sprawozdanie z prac Klubu między sesjami.

7.  Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i ustaleń Rady.
W  tym  punkcie  Wójt  Gminy  odczytał  informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  i  pracy  Zespołu
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami oraz przedstawił informację dotyczącą odpowiedzi na wolne
głosy i wnioski zgłoszone podczas sesji w miesiącu styczniu br.

8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy.



W związku z brakiem pytań do przesłanego wraz z porządkiem obrad zestawienia dochodów – punkt został
wyczerpany.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zmiany Uchwały Nr II/7/18 Rady Gminy Ornontowice z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania Komisji Spraw Społecznych,

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały oraz wyjaśnił dlaczego w/w uchwała podlega zmianie.
Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr II/7/18 Rady Gminy Ornontowice z dnia 28 listopada 2018 r. w 
sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr V/32/19  w sprawie  zmiany  Uchwały  Nr II/7/18  Rady  Gminy  Ornontowice  z  dnia  28
listopada 2018 r.  w sprawie powołania Komisji  Spraw Społecznych, została przyjęta jednogłośnie -
załącznik     nr   3   do protokołu.   

b) zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych,

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek.

Uchwała Nr V/33/19 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, została przyjęta
jednogłośnie.  - załącznik     nr   4   do protokołu.  

c)  przyjęcia  do  realizacji  zadania  Powiatu  Mikołowskiego:  „Wymiana  nawierzchni  chodnika
w Ornontowicach przy ul. Zwycięstwa”,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  przyjęcia  do realizacji  zadania  Powiatu Mikołowskiego:  „Wymiana nawierzchni
chodnika w Ornontowicach przy ul. Zwycięstwa”,



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz 
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/34/19 w sprawie  przyjęcia do realizacji zadania Powiatu Mikołowskiego: „Wymiana
nawierzchni chodnika w Ornontowicach przy ul. Zwycięstwa”, została przyjęta jednogłośnie.  załącznik
nr   5   do protokołu.   

d) zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
W dniu wczorajszym na Komisji przedstawiono autopoprawki do w/w projektu. Projekt wraz ze wskazanymi
autopoprawkami został szczegółowo omówiony w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmian budżetu Gminy na 2019 rok

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/35/19 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2019 rok zastała przyjęta jednogłośnie - 
załącznik     nr   6   do protokołu.   

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt uchwały omówiła Pani Aleksandra Sewerin.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/36/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice, zastała
przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   7   do protokołu.   



f) odwołania Skarbnika Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: odwołania Skarbnika Gminy Ornontowice,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/37/19 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Ornontowice, zastała przyjęta 
jednogłośnie -   załącznik     nr   8 do protokołu.   

W tym miejscu Przewodniczący Rady złożył  w imieniu wszystkich radnych na ręce Pani  Celiny Nowak
podziękowania za długoletnią pracę na rzecz Gminy Ornontowice. 
Idąc dalej głos zabrała Pani Celina Nowak dziękując wszystkim za współpracę przez te wszystkie lata kiedy
pełniła funkcję Skarbnika Gminy.

g) powołania Skarbnika Gminy Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
W przedmiotowym  punkcie  głos  zabrał  Wójt  Gminy,  który  przedstawił  zebranym  krótkie  uzasadnienie
przedstawiające argumenty za którymi przemawiało przedstawienie kandydatury Pani Aleksandry Sewerin do
powołania jej do pełnienia funkcji Skarbnika Gminy.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: powołania Skarbnika Gminy Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr  V/38/19  w  sprawie  powołania  Skarbnika  Gminy  Ornontowice,  zastała  przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   9 do protokołu.   

Po  dokonaniu  przegłosowania  w/w  uchwały  głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  kierując  w  stronę  Pani
Aleksandry Sewrin gratulacje ze względu na objęcie zaszczytnej funkcji Skarbnika Gminy.
W związku z powyższym głos zabrała Pani Aleksandra Sewerin dziękując Wójtowi za przedstawienie jej
kandydatury do  pełnienia funkcji Skarbnika Gminy a radnym za jednomyślne podjęcie uchwały i obdarzenie
zaufaniem jej osoby.

h) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.



Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  planu  nadzoru  nad  żłobkami,  klubami  dziecięcymi  oraz  dziennymi
opiekunami,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr V/39/19  w sprawie  przyjęcia  planu nadzoru nad żłobkami,  klubami  dziecięcymi  oraz
dziennymi opiekunami, zastała przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   10 do protokołu.   

i)  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  regulaminu wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych w szkołach  i  placówkach
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/40/19 w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i
placówkach  oświatowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina  Ornontowice,  zastała
przyjęta jednogłośnie -   załącznik     nr   11 do protokołu.   

j)  przyjęcia Regulaminu przyznawania dotacji celowych z budżetu Gminy Ornontowice na realizację
przedsięwzięć służących ograniczeniu niskiej emisji,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  przyjęcia  Regulaminu  przyznawania  dotacji  celowych  z  budżetu  Gminy
Ornontowice na realizację przedsięwzięć służących ograniczeniu niskiej emisji,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)



Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/41/19 w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania dotacji celowych z budżetu Gminy
Ornontowice  na  realizację  przedsięwzięć  służących  ograniczeniu  niskiej  emisji, zastała  przyjęta
jednogłośnie - załącznik     nr   12 do protokołu.   

k) zmian w załączniku do Uchwały Nr XXIX/247/17 Rady Gminy Ornontowice z dnia 22 lutego2017 r.
w  sprawie  przyjęcia  Zasad  udzielania  dotacji  celowych  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji
podmiotów określonych w art. 403 ust. 4 Ustawy Prawo ochrony środowiska w Gminie Ornontowice,

Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: zmian w załączniku do Uchwały Nr XXIX/247/17 Rady Gminy Ornontowice z dnia
22  lutego2017  r.  w  sprawie  przyjęcia  Zasad  udzielania  dotacji  celowych  na  dofinansowanie  kosztów
inwestycji  podmiotów  określonych  w  art.  403  ust.  4  Ustawy  Prawo  ochrony  środowiska  w  Gminie
Ornontowice,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała  Nr V/42/19  w  sprawie   zmian  w  załączniku  do  Uchwały  Nr XXIX/247/17  Rady  Gminy
Ornontowice  z  dnia  22  lutego2017  r.  w  sprawie  przyjęcia  Zasad  udzielania  dotacji  celowych  na
dofinansowanie kosztów inwestycji podmiotów określonych w art. 403 ust. 4 Ustawy Prawo ochrony
środowiska w Gminie Ornontowice,zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik nr 13 do protokołu.   

l)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  na  realizację  zadań  informacyjno-
promocyjnych  w  ramach  wdrożenia  Podstrategii  Promocja  J-ednolitej  S-trategii  T-erytorialnej
Obszaru Funkcjonalnego Powiatu Mikołowskiego,

Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  na  realizację  zadań
informacyjno-promocyjnych w ramach wdrożenia Podstrategii Promocja J-ednolitej S-trategii T-erytorialnej
Obszaru Funkcjonalnego Powiatu Mikołowskiego,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek



Uchwała Nr V/43/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na realizację
zadań informacyjno-promocyjnych w ramach wdrożenia Podstrategii Promocja J-ednolitej   S-trategii
T-erytorialnej  Obszaru  Funkcjonalnego  Powiatu  Mikołowskiego,  zastała  przyjęta  jednogłośnie  -
załącznik nr 14 do protokołu. 

m) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2019 r.,

Projekt szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji w dniu 27.02.2019 r.
Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2019 r.,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska, Wojciech Kubicki, Łukasz
Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,  Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra,
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/44/19 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2019 r.,
zastała przyjęta jednogłośnie -   załącznik nr 15 do protokołu.   

n)  likwidacji  jednostki  budżetowej  o  nazwie  Zakład  Gospodarki  Zasobami  Gminy
w Ornontowicach.

W przedmiotowym punkcie głos zabrał Wójt Gminy odnosząc się do uwag zawartych w sprawozdaniu Klubu
Radnych  „Dla  Ornontowic”  tj.  programu  rządowego   wznowienia  komunikacji  linii  autobusowej  PKS
w gminach wiejskich oraz likwidacji Zakładu Gospodarki Zasobami Gminy.
W pierwszej kolejności Wójt odniósł się do projektu rządowego wznowienia komunikacji linii autobusowej
PKS w gminach wiejskich od kwietnia br. Jak poinformował Wójt do Urzędu nie trafiła żadna informacja
związana  z  tym  projektem.  W  przypadku  poznania  szczegółów  w/w  projektu  zostanie  on  dogłębnie
przeanalizowany przez Urząd a następnie pozyskane informacje zostaną przekazane radnym.
Następnie  Wójt  przeszedł  do  omówienia  tematu  dotyczącego  likwidacji  Zakładu  Gospodarki  Zasobami
Gminy.  Decyzja  o podjęciu likwidacji  jednostki  została gruntownie przemyślana głównie ze względu na
zmniejszający  się  zakres  obowiązków  przedmiotowej  jednostki  tj.  przejęciem  spraw  związanych  z
gospodarką odpadami przez Urząd pod koniec ubiegłego roku. Natomiast pozostały zakres spraw, którymi
zajmuje  się  Zakład  w  tym  (koordynowanie  imprez  w  zakresie  spotu  i  turystyki  jak  i  gospodarka
mieszkaniowa) nie wymaga potrzeby funkcjonowania tej jednostki jako odrębnego Zakładu tym bardziej, że
jednostka znajduje swoją siedzibę w budynku Urzędu to uzasadnionym jest żeby zakres jaki zostanie po
wprowadzonych zmianach został przejęty przez Urząd poprzez utworzenie odrębnego wydziału czy referatu.
Wójt  podkreślił  również,  iż  wszyscy  pracownicy  dotychczasowego  Zakładu  będą  mieli  zatrudnienie
w Urzędzie o czym zostali już poinformowani podczas prowadzonych rozmów.
Do przedstawionych informacji przez Wójta odniósł się radny Tadeusz Zientek, który zwrócił uwagę na to, iż
pozostają jeszcze kwestie finansowe przekazywania i rozliczania środków finansowych dotyczących sportu,
parku czy orlików i czy w związku z tym została wyznaczona osoba bądź jednostka zajmująca się tymi
sprawami?
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o park i orliki będzie tym zajmował się referat, który przejmie
pozostałe obowiązki po zlikwidowanym Zakładzie, natomiast temat finansów związanych ze sportem będzie
rozwiązany przez bezpośrednią dotację dla Klubu GKS Gwarek.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie:  likwidacji  jednostki  budżetowej  o  nazwie  Zakład  Gospodarki  Zasobami  Gminy
w Ornontowicach.



Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Marian  Blacha,  Grzegorz  Hawełka,  Eugeniusz  Kaczor,  Łukasz  Machulik,  Zbigniew  Machulik,  Ryszard
Milanowski, Henryk Nieużyła, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka 
WSTRZYMUJĄCE SIĘ (4)
Aleksandra Krzemińska,  Wojciech Kubicki,  Grzegorz Pałka, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr V/45/19 w sprawie likwidacji jednostki budżetowej o nazwie Zakład Gospodarki Zasobami
Gminy w Ornontowicach, zastała przyjęta zwykłą większością głosów. -   załącznik nr 16 do protokołu.   

10. Interpelacje radnych.
W okresie między sesjami nie wpłynęła żadna interpelacja stąd punkt został wyczerpany. 

11. Wolne głosy i wnioski.
Brak zgłoszonych wolnych głosów i wniosków stąd punkt został wyczerpany.

12. Sprawy bieżące.
W  punkcie  dotyczącym  spraw  bieżących Przewodniczący  Rady  poinformował  o  korespondencji  jaka
wpłynęła do Rady Gminy w okresie między sesjami:

• sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  w  2018  r.,  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ornontowice,

• sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok z realizacji ustawy o wspieraniu
rodziny i systemie pieczy zastępczej,

• sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok z realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2018

Przewodniczący zwrócił się także z prośbą do radnych o rozważenie możliwości pełnienia dyżurów przez
radnych tj.  w środy w godzinach od 16.00 do17.00.  Jeśli  radni  zdecydują  się  na taki  dyżur  to  zostanie
stworzony  harmonogram  pełnienia  dyżurów  poszczególnych  radnych,  który  też  zostanie  podany  do
publicznej wiadomości.

Kolejno głos zabrał Wójt informując o takich sprawach jak:
• w roku bieżącym zostanie wyremontowana przez Powiat nawierzchnia drogi przy ul. Chudowskiej na

odcinku  od  skrzyżowania  z  ul.  Zwycięstwa  do  przejazdu  kolejowego,  jednak  raczej  Powiat  nie
skłania się ku budowie chodnika na tym odcinku drogi,  więc jeśli  wolą radnych będzie budowa
chodnika to trzeba będzie zabezpieczyć środki w budżecie Gminy na ten cel,

• ze wstępnych ustaleń z PZD najprawdopodobniej zmianie ulegnie system organizacji świetlnych przy
przejściach dla pieszych jednakże aby taka zmiana miała miejsce należy wystosować odpowiednie
pismo do PZD,

• w  związku  z  zabezpieczeniem  w  budżecie  Gminy  środków  na  modernizacje  dróg  gminnych
w przyszłym tygodniu zostanie  przeanalizowane,  które  z  dróg w pierwszej  kolejności  wymagają
remontu,

• zapoczątkowano  rozmowy  mające  na  celu  podjęcie  współpracy  z  Górnikiem  Zabrze,  celem  tej
współpracy  jest  promowanie  zdrowego  trybu  życia,  sportu  wśród  mieszkańców Gminy  czy  też
organizacji wspólnych imprez sportowych, 

• w dniu  27  lutego br,  w Urzędzie  Gminy został  przeprowadzony trening  akcji  kurierskiej,  który
według kontrolujących wypadł bardzo dobrze,

• w dniu 13 marca br., odbędzie się spotkanie Wójta z mieszkańcami,

W związku z przedstawionymi informacjami przez Wójta radny Łukasz Machulik zgłosił sugestię aby przy
planowanym remoncie drogi przy ul. Chudowskiej zastanowić się nad wyznaczeniem przejścia dla pieszych
w rejonie skrzyżowania z ul. Kolejową oraz zwrócić uwagę na stan dwóch sięgaczy przy ul. Leśnej, który jest
bardzo zły.



W odpowiedzi   na  powyższe  Wójt  podziękował  za  cenną  uwagę  odnośnie  przejścia  dla  pieszych  przy
ul.  Chudowskiej.  Natomiast  co  do  sięgaczy  to  przedstawiona  informacja  zostanie  sprawdzona.  Przy
remontach sięgaczy będzie brana pod uwagę głównie kolejność zgłoszeń dotycząca ich wyremontowania.

Kolejno głos zabrał radny Spyra zwracając uwagę na zły stan ul. Grabowej na odcinku od strony osiedla
Zielone Wzgórze.

Radny Zbigniew Machulik zwrócił się z prośbą uporządkowania rowów przydrożnych.
W przedmiotowej sprawie głos zabrał Przewodniczący Rady informując, iż za utrzymanie czystości rowu
znajdującego się przed daną posesją odpowiada właściciel posesji.
W związku z powyższym radny Zbigniew Machulik zaproponował aby taką informację umieścić na stronie
internetowej Gminy.
Kontynuując temat Przewodniczący Rady zaproponował przeprowadzenie akcji sprzątania, w którą można by
zaangażować mieszkańców.
W odpowiedzi na sugestię Przewodniczącego, Wójt poinformował, że przeprowadzenie akcji sprzątania jest
bardzo dobrym pomysłem, który zostanie rozważony.

Idąc dalej głos zabrał radny Wojciech Kubicki, który powrócił do tematu remontu nawierzchni drogi przy
ul. Słonecznej i Jasnej prosząc aby zająć się tym tematem.
W odpowiedzi Wójt oznajmił, iż wykonanie remontu w/w drogi przewidywane jest po okresie zimowym.
Natomiast  Przewodniczący  Rady  zaproponował  aby  rozważyć  możliwość  wprowadzenia  przy  ulicach
wskazanych przez radnego Kubickiego ruchu jednokierunkowego.
Odpowiadając na powyższe radny Kubicki wyjaśnił, że po rozmowach z mieszkańcami tych ulic wynika, że
zdania na temat ruchu jednokierunkowego są bardzo podzielone, więc może raczej zastanowić się nad innym
rozwiązaniem problemu ruchu na tych ulicach.
W  odpowiedzi  Wójt  oznajmił,  że  oczywiście  trzeba  się  zastanowić  nad  jak  najlepszym  rozwiązaniem
zaistniałego  problemu,  który  byłby  dogodny  zarówno  dla  mieszkańców  mających  swoje  posesje  przy
ul. Słonecznej i Jasnej jak również dla pozostałych osób poruszających się tymi drogami.

Na zakończenie omawiania przedmiotowego punktu Wójt poprosił radnych aby wszystkie sprawy związane
z drogami gminnymi w tym także prośby dotyczące remontów zgłaszać bezpośrednio do Zakładu Gospodarki
Komunalnej i Wodociągowej.

13. Zakończenie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                       

           Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


